
Extra ledenvergadering Stichting de Melkkan 

Vrijdag 8 juni 2018. 

 

Aanwezig; Ahmad, Alex, Annie, Fatima, Hanan, Jannis, Keshree, Khansaa, Lezina, 

Maria, Miranda, Nadia, Omar, Patricia, Safwan, Saloua, Sandra, Helga ( ipv 

Stephanie) Wendy, Willy, Jasmina, Ria, Jo, Gonnie, Ida, Fatima, Ray, Annette, 

Majed, Karin. 

Afwezig met melding; Anneke, Anton, Jeffrey, Karel, Katrien, Louisa, Mabel, 

Marianka, Mitchell, Stephanie, Sonja Pen, Ingeborg, Tasliema, Peggy is later. 

Afwezig zonder melding; Agnes, Anna, Anne-marie, Daan, Harry, Karine. 

Karin neemt het woord en heet iedereen van harte welkom. Deze extra 

ledenvergadering is door het bestuur ingelast, omdat er te veel onduidelijkheden, 

problemen en verkeerde aannames in de afgelopen periode zijn ontstaan. Wij zijn 

allemaal mensen, die elke dag nog bij leren.  

Dit is ontstaan door dat er veel kliekjes worden gevormd en dat er helaas, privé 

problemen van elkaar als gesprekstof wordt gebruikt met mensen die daar niets mee 

hebben te maken. Zoiets gebeurt vaak onbewust, en soms ook niet. De 

samenhorigheid, het familiegevoel wat wij zo graag willen vormen, is heel ver te 

zoeken! En dit mag niet gebeuren, daar werken wij met zijn allen veel te hard voor.  

De rollen zijn duidelijk, het bestuur bestaat uit 5 mensen, en voor degene die het nog 

niet echt weten, zijn dat; Nadia, Karin, Nancy, Saloua en Alex. Zij nemen de 

beslissingen en zorgen ervoor dat de doelstelling van onze stichting wordt 

gehandhaafd. Verder heeft er niemand beslissingsrecht, en kan er ook niet door 

andere mensen dan het bestuur een besluit worden genomen. Meedenken en 

zoeken naar oplossingen is altijd welkom, waar wij samen dan kunnen kijken of er 

iets mogelijk is. 

Helaas is ook een terugkerend feit, dat er wekelijks door mensen wordt aangegeven 

wat sommige mensen allemaal meenemen. Vaak te veel in de ogen van iemand, 

maar vergeet niet dat sommige mensen ook bij de Voedselbank zitten. En dat zij 

daarvan al tassen hebben, groente en boodschappen van ons, misschien nog 

kleding enz. Er komt meer dan genoeg binnen aan goederen, dus niemand hoeft zich 

te kort te voelen. Wij gaan dat ook aanpakken en een limiet gaan instellen, over het 

aantal stuks wat iemand mee mag nemen. Een ander bijkomstig probleem is, dat de 

goede kleding er dan uit is, en wij op onze kledingbeurzen niet meer genoeg kwaliteit 

meer kunnen aanbieden. 

Binnen een bepaalde tijd gaan wij verhuizen naar een andere locatie ( verdere 

informatie volgt ) en daar gaan wij bijvoorbeeld het aantal kledingstukken per lid 

aangeven. Als voorbeeld; een alleenstaande mag dan nog 5 stuks meenemen, 

een gezin 10 of 15 stuks. Wil je dan meer meenemen, dan mag dit worden 

gekocht aan de prijs zoals op de kledingbeurs.  



Op onze nieuwe locatie gaan wij ook een kringloopwinkeltje opzetten, waar naast 

jullie als leden ook buitenstaanders aankopen kunnen doen. 

Karin stelt ook aan iedere aanwezige of hij / zij vindt dat men niet genoeg krijgt aan 

voeding, kleding enz. van de stichting? Niemand reageert op deze vraag, waarom 

deze vraag? Omdat hierover helaas ook teveel misverstanden en geroddel over is 

ontstaan. 

Vrijwilligers die helpen opbouwen bij onze activiteiten, mogen op de dag / avond van 

opbouwen, goederen uitzoeken en dan ook gelijk meenemen, ook hier komen er 

limieten voor te staan, over het aantal stuks wat mee mag worden genomen. 

Alle vrijwilligers die meehelpen op deze dagen krijgen een lunch van ons 

aangeboden. Dat zullen broodjes zijn die worden klaargemaakt, en deze worden dan 

rondgebracht.  

Nancy en Saloua benadrukken nogmaals om te stoppen met vragen te stellen via 

een privé bericht aan Nadia en Karin! Deze 2 dames hebben nog steeds rust nodig, 

en alles wat aan Nancy, Saloua of Alex wordt doorgegeven, wordt samen met het 

gehele bestuur doorgesproken.  

De intake en evaluatiegesprekken met Nancy en Saloua, worden alleen nog in de 

ochtend gepland. Is er nood aan een gesprek of een probleem wat moet worden 

aangepakt, is er in de middag altijd wel iemand van het bestuur aanwezig. Onze 

opzet is dat er elke 3 maanden een evaluatie met ieder lid wordt gehouden. En de 

nieuwe afspraak wordt dan ook gelijk gepland.  

Karin heeft nog een aantal mededelingen; 

- Ze vraagt wie er mee kan helpen om zaterdag 16 juni, alles klaar te zetten 

voor de rommelmarkt op zondag 17 juni? Er reageren genoeg mensen. 

- Datum van onze Multiculturele markt is verzet naar zaterdag 29 

september, dit omdat wij geen enkele animatie hebben kunnen vinden voor 

de datum die wij eerst hadden gepland. Deze markt die wij houden aan de 

Bierkaai, wordt één van onze grootste evenementen die wij gaan organiseren. 

Dus zijn er zeker veel vrijwilligers nodig. De nodige informatie volgt tijdig, 

zodat er een degelijke planning kan worden gemaakt. 

- Speelweek op camping de Vogel is helemaal compleet qua budget, en daar 

gaan wij dagelijks met gemiddeld 60 mensen aanwezig zijn. Ze vraagt aan 

iedereen die mee gaat, om al eens na te denken aan een act voor de bonte 

avond….? Iedereen is zelf verantwoordelijk voor zijn / haar kinderen, dus moet 

er altijd één van de ouders bij aanwezig zijn!  

- Plopsaland is ook het gehele budget voor elkaar, zondag 8 juli gaan wij er 

weer een geweldige dag van maken. Ook de lunch is hiervoor compleet 

verzorgd. 

- Verjaardagsboxen, deze maakt Karin nu zelf voor de kinderen van onze 

leden, nadat Stichting Kadoos hiermee is gestopt. Iedereen kan een formulier 

invullen met voorkeur en thema voor de inhoud van de box. Er zijn nu al 3 

boxen verdeelt. 



Alex geeft nog wat informatie over de nieuwe AVG wetgeving, welke staat voor het 

bijhouden en verwerken van persoonlijke gegevens. Er komt veel bij kijken en er zijn 

al een aantal zaken aangepakt. Op onze website staat onze privacy policy, die wij 

hanteren. Ook komen er vrijwilligersovereenkomsten, waar ook een boeteclausule in 

staat over het misbruik van privé gegevens die aan andere mensen zoals leden of 

buitenstaanders worden doorgegeven. Ook is er van iedereen, lid en vrijwilliger een 

toestemmingsverklaring nodig of men wel of geen fotomateriaal en naamsvermelding 

mag worden vermeld op onze besloten en openbare pagina. Voor alle duidelijkheid 

van onze besloten pagina kunnen GEEN foto’s en berichten worden gedeeld! 

Deze zijn dus alleen zichtbaar voor de mensen die staan aangesloten aan onze 

besloten pagina. Dit ledenbestand gaat het bestuur nog kritisch doorlopen, om daar 

geen misverstanden over kunnen ontstaan.  

Ray stelt hierover de vraag of er medewerkers van de gemeente op deze pagina zijn 

aangesloten, ivm met informatie die in berichten over leden kunnen staan. Die men 

als ambtenaar op een verkeerde manier zouden kunnen gebruiken. Zoals hierboven 

al is vernoemd, worden de mensen die al lid van deze pagina staan aangemeld, 

volledig worden nagelopen en indien nodig verwijdert.  

 

Nadia heeft nog een aantal mededelingen; 

- Er is geen hoofd vrijwilligers meer, omdat Michael en Heidi compleet zijn 

gestopt als lid en vrijwillgers. Karin gaat de planning verzorgen 

- De groente die er is door de week, komen te staan bij Nadia en Karin, of bij 

Saloua of Nancy. 

- Het is de bedoeling dat zodra wij op de nieuwe locatie zitten, de verdeling van 

de groente, vanaf daar gaat gebeuren. 

- Graag opletten in en rond onze huidige locatie, dat er geen peuken op de 

grond liggen….Dat alles netjes wordt achtergelaten, de garage ook netjes 

wordt gehouden ( helaas is dat te vaak niet zo! ) omdat wij dan bij elke keer 

van de beheerder een rode kaart krijgen. Dat uiteindelijk voor ons tot 

opzegging van het gebruik van het rode kruisgebouw leiden. Er zijn nog meer 

organisaties die van dit gebouw gebruik maken, maar helaas komt het vaak bij 

ons terecht als er iets niet in orde is. Graag allemaal opletten en vooral wat 

extra handen om het op vrijdag, bij het opruimen zijn zeker welkom. 

- Nadia gaat ook toezicht houden in onze opslag, deze moet worden 

aangepakt! Er ligt teveel “troep” naast de containers en in de loods. Wat 

gelukkig straks na de rommelmarkt weer wat ruimte geeft. 

- Voor ons winkeltje hebben wij nu; Reem, Fatima, Louisa, Annie, Fatima, Thea 

en Janice. 

 

 

 

 



 

Rondvraag; 

- Miranda vraagt of het goed is dat mensen bij haar goederen afgeven voor de 

stichting. Hoe goed bedoelt dit ook is, graag mensen doorverwijzen naar onze 

vrijdag, om goederen af te geven. Zodat men gelijk kan zien wat wij doen en 

zo kennis te maken met onze stichting. 

- Keshree geeft aan dat er veel is verandert sinds zij lid is van onze stichting, 

vooral het familiegevoel is ver te zoeken. 

- Helga geeft dit ook aan, met als reden teveel kliekjes en het gepraat over 

leden die dan niet bij een gesprek aanwezig zijn. En ze geeft onze stichting 

ook een compliment voor alles wat wij doen om onze leden te helpen.  

- Hanan geeft ook dit probleem aan, het familiegevoel van in het begin van 

onze stichting en nu, is ver te zoeken. Gewoon door misverstanden, verhalen 

over leden die aan elkaar en zelfs aan buitenstaanders worden verteld en de 

samenhorigheid die weg is. Alex geeft hier ook de reden van deze 

ledenvergadering voor aan! En dat wij als bestuur dit ook heel graag weer 

terug willen verkrijgen. En dat er gelukkig de laatste tijd weer nieuwe leden 

erbij komen, die soms meer aandacht nodig hebben. Iedereen is gelukkig nog 

steeds een mens, en mensen maken ervaringen mee door te vallen en weer 

op te staan. 

- Reem stelt de vraag of de nieuwe locatie verder weg ligt dan onze huidige 

locatie? Daar komt binnenkort meer informatie over. 

 

Karin sluit de ledenvergadering af en vraagt aan ons allemaal, om eens je hand 

bovenop je hoofd te leggen, en dan kritisch aan jezelf te vragen; Wie ben ik nu en 

doe ikzelf alles wel goed? Wie ben ik om commentaar op een ander mens te geven, 

als ik dit niet richting mijzelf kan…..Een positief zelfbeeld , zorgt ook voor een ander 

beeldvorming van een ander mens. Luister naar elkaar als mens, en blijf jezelf de 

vraag altijd stellen; Hoe kan ik jou helpen en wat doe ik met de informatie die ik heb 

ontvangen over een probleem?  

 

 

 

 


